
KOMUNIKAT Z POSIEDZENIA PREZYDIUM ZARZĄDU OKRĘGU 

w dniu 17 lipca 2014 roku 

 

W czwartek, 17-go lipca członkowie Prezydium Zarządu Okręgu spotkali się w siedzibie 

Okręgu, spotkanie tradycyjnie poprowadził Prezes Waldemar Gozdek. 

Na początek Wiceprezes Jerzy Szczęśniak przedstawił stan liczebny członków Okręgu w I półroczu 

2014 r. Do dnia 31 czerwca składki opłaciło 7832 członków. Największe straty osobowe poniosły koła 

graniczące z Okręgiem Mazowieckim. Plan roczny zakładał 8500 członków i wydaje się możliwy do 

zrealizowania. 

Dyrektor Biura, Kolega Rafał Kuczborski, przedstawił stan przygotowań do przedłużenia umów 

dzierżawnych z RZGW na obwody wędkarskie. Na dzień dzisiejszy zostały opracowane operaty 

rybackie na podstawie wykonanych odłowów kontrolnych. Operaty te zostały pozytywnie 

zaopiniowane przez Instytut Rybactwa Śródlądowego w Olsztynie. W najbliższych tygodniach 

wymagana dokumentacja zostanie przesłana do RZGW. W nowoopracowanych operatach 

wprowadzono szereg zmian, między innymi zrezygnowano z zarybień karpiem. Struktura zarybień 

została dostosowana do wyników odłowów kontrolnych. 

Następnie Prezydium ZO zajęło się różnymi sprawami bieżącymi. Najważniejsze z nich to 

konieczność ustosunkowania się do propozycji Zarządu Głównego w kwestii zmian statutowych, 

problemów związanych z wprowadzeniem składki krajowej oraz projektu uchwały zamiennej w 

stosunku do uchylonej nr 154. Członkowie Prezydium zapoznali się z korespondencją z ZG i zostali 

zobowiązani do przedstawienia swoich propozycji i uwag drogą mailową do końca miesiąca. 

 

Na tym zakończono spotkanie.   

       

         Sekretarz ZO PZW w Siedlcach 

          Bartosz Mikulski 


